
Fra: Jytte Hosbond  

Dato: 5. november 2024 kl. 13.34.25 GMT-5 

Til: Preben Bang Henriksen <Bang.Henriksen@ft.dk> 

Emne: Manglende hjælp fra vores retssystem 

Hej Preben 

 

Jeg vil ønske at i vil kikke på den behandling vi borgere får i forb med fremtidsfuldmagter. 

Min mand og jeg fik dem lavet for 2 år siden da mine svigerforældre nærmede sig en meget høj alder og 

beg demens. 

Nu i år den 15 September dør min svigermor som 91 årig af hjertesvigt på Ålborg Sygehus 

 

Min svigerfar er tiltagende dement og kommer på korttidsafsnittet på Plejehjemmet Højgården i Farsø 

 

Han er nu 95 og kan slet ikke klare sig selv 

 

Vi indbetaler prompte beløb til aktivering af fuldmagten og jeg tager personligt ud med lægeattesten til 

familieretshuset 

  

Og Der sker absolut INTET 

 

Vi skal have opsagt deres lejlighed da han aldrig kommer tilbage dertil 

 

Vi skal lave en ansøgning til permanent plejehjemsplads 

 

Men ingen fremtidsfuldmagt aktiv til at sørge for tingene 

Forsøgt at ringe dertil og bede om hastebehandling 

 

Intet sker 

 

Kommunens visitator har også ringet med samme udfald 

 

De siger at de sidder med sagerne fra Maj måned 
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Så det man troede var en formssag viser sig at være en ubrugelig fremtidsfuldmagt nu hvor behovet er 

virkelig akut 

 

Kan det være rimeligt at vi ikke kan gå ind og tage os ordentligt af vores pårørende 

Og desuden betale 1100 til danske bank og 1500 for en lægeattest der ikke kommer os til gavn overhovedet 

 

Fremtidsfuldmagt er at stilke blår i øjnene på folk 

 

Venlig hilsen Jytte Hosbond 

 


